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w nowiqzaniu do om'wienia i przyiqcia no najbti2szej sesji Rddy Miosto wrocJowexsprawozdania z budietu miosta 2077 roku uprzejmie proszq o udzierenie szczeg,rowej
informacjL kt6re zddanio moiqtkowe ' inwestycyjne uiqte w bud2ecie miasto 2077r
i planowane do wykonona - zakohczenid nie zostaly wikonone w ZO|T roku.
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